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Abstract (en)
The invention relates to a method for filling out a hairstyle (2) in that a line of loose hair (4) is joined to a part of the natural hair forming the hairstyle,
a line of natural hair being formed into a plait along a support band (7) of viscous material and the loose hair being joined to the line (6) formed in
this manner. Such a method allows a hairstyle to be adapted in a rapid and simple manner to the requirements of the wearer. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zur Auffüllung einer Frisur (2), indem mit einem Teil des die Frisur bildenden Kopfhaares eine Reihe lose Haare
(4) verbunden wird, wobei eine Reihe von Kopfhaaren mit einander zu einer Flechte ein Stützband (7) aus Viskosematerial entlang gebildet wird und
die losen Haare mit dem so gebildeten Strang (6) verbunden werden. Ein solches Verfahren ermöglicht es, eine Frisur schnell und einfach an die
Wünsche des Trägers an zu passen. <IMAGE>
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